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CH-2560 Nidau 
PoBox CH-2560

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Our products are transparent, anti-reflective coatings that render intrinsic polar surface’s response non-polar (hydrophobic, superhydrophobic,
superoleophobic). Through these functions our coatings diminish reflective portion of the incident light while enhancing the transmitted balance. In
addition, by employing the self-cleaning effect, commonly reported in media and literature as the “Lotus effect”, our products maintain and extend the
cleanliness of surfaces.

Our coatings are evaluated scientifically, and their characteristics are results of direct measurements. We do not estimate, predict or employ unreliable
acceleration factors to characterize our coatings. As we fully control our products functionality through structural and compositional parameters, we
can tailor and customize the functionality response to meet our client’s requirements.

Company Profile of Swiss-9 GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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